

From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments
To: Mr. Zakaria Hamza – Vice President of Disclosure & Corporate Governance Department-EGX
Company: Egyptian Stock Exchange
Subject: Disclosure regarding "Raya Information Technology," a Subsidiary Investment – Raya Holding for Financial Investments
Date: 14/3/2024
Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية
إلى: الأستاذ/ زكريا حمزة – نائب رئيس قطاع الإفصاح بالبورصة المصرية
الشركة: البورصة المصرية
الموضوع: إفصاح بشأن " راية لتكنولوجيا المعلومات " وهي إحدى الشركات التابعة – راية القابضة للاستثمارات المالية
التاريخ: ٢٠٢٤/٣/١٤
العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: ١

Listed Companies Sector
Disclosure Department

قطاع الشركات المقيدة
إدارة الإفصاح

Mr. Zakaria Hamza – Vice President of Disclosure & Corporate Governance Department- Egyptian Stock Exchange

الأستاذ/ زكريا حمزة – نائب رئيس قطاع الإفصاح بالبورصة المصرية
تحية طيبة وبعد،

Concerning what was published in the newspaper article regarding the intention of Raya Information Technology, a subsidiary of Raya Holding for Financial Investments S.A.E. ("Raya Holding"), to acquire a company specializing in outsourcing and application development.

بالإشارة إلى ما ذكر في الخبر المنشور بأحد الصحف والخاص باعترام شركة راية لتكنولوجيا المعلومات، وهي إحدى الشركات التابعة لشركة راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م " راية القابضة"، على الاستحواذ على شركة للتعهيد وتطوير التطبيقات.

Please be informed that Raya Holding for Financial Investments S.A.E. ("Raya Holding") is still in the process of studying the acquisition. Any material decisions will be promptly disclosed following the established protocols and in accordance with the disclosure and transparency rules for companies listed on the EGX.

نحيط سيادتكم علما بأن شركة راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م " راية القابضة"، مازالت تقوم بدراسة الاستحواذ وأنه من المتوقع الإفصاح عن أي قرارات جوهرية في حين اتخاذها والموافقة عليها من قبل مجلس إدارة الشركة، وذلك تماشيا مع قواعد الإفصاح والشفافية للشركات المقيدة بالبورصة المصرية.

Thank You

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Veronica Michael Thomas
Investor Relations and
Investments Analyst

Raya Holding for Financial Investments

Veronica Michael

فيرونيك مايكل توماس
محلل

علاقات المستثمرين والاستثمار
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

Raneem Medhat Meligy

Investor Relations and
Corporate Finance Manager

Raya Holding for Financial Investments

Raneem Meligy

رنيم مدحت مليجي
مدير

علاقات المستثمرين والاستثمار
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

Ahmed Nour El-Din Hassan

Corporate Finance
and Investments Senior Director

Raya Holding for Financial Investments

Ahmed Nour El-Din Hassan

أحمد نورالدين حسن
رئيس قطاع التمويل والاستثمار

ومدير علاقات المستثمرين
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

